
Interpellationssvar ”Saltning på Tynderövägen”

Robert Thunfors frågar i sin interpellation om jag avser att ställa krav på Trafikverket att också 
Tynderövägen, från Skäggsta till Åstön, saltas vintertid. Svaret på frågan är nej, det kommer jag inte 
att göra. Däremot kommer jag, i samband med den årliga träff (21/4 -21) som KS-presidium har med 
Trafikverket, fråga hur de tänker kring väghållningen och halkbekämpningen vintertid för den 
aktuella sträckan samt hur Trafikverket avser att göra kommande vinter. Jag kommer även att beröra 
de problem som boenden längs sträckan upplevt gällande halkbekämpningen och meddela att jag 
utgår från att Trafikverket, inför kommande vinter, tar detta på allvar.
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